
 
 

 
 

 

Bijdrage 1e termijn ASSEN CENTRAAL 
Begroting 2025 

 
Voorzitter, 

 

Het jaar loopt ten einde en we gaan het laatste volledige jaar in van deze 
bestuursperiode. Een goed moment om terug te blikken en vooruit te kijken. 
Zijn onze ambities waargemaakt en zien we de punten die we hebben 
benoemd bij de kaderbrief terug in deze begroting. 

 

De fractie van ASSEN CENTRAAL is positief over de huidige stand van zaken in 
de gemeente. De financiën zijn op orde, de woningbouw  versnelt,  er is een 
ambitieuze economische agenda, een jongerencentrum wordt gerealiseerd en 
er wordt gewerkt aan toekomstbestendige zorg en wijkgerichte aanpakken. 
Twee jaar geleden was het de fractie van ASSEN CENTRAAL die het college 
aanspoorde aansluiting te zoeken bij de Universiteit van het Noorden. Het 
verheugt ons dat dat gebeurt is en Assen inmiddels de status van 
Veiligheidscampus toegewezen heeft gekregen. 

 



Maar er zijn ook zorgen voorzitter. Zet de versnelling in de woningbouw 
genoeg door om de wachtlijsten daadwerkelijk te verkorten, met name voor 
jongeren? Wordt er genoegd gebouwd voor senioren? We weten dat dit de 
beste manier is om doorstroming op de woningmarkt te bevorderen. De hoge 
kosten voor WMO en jeugdzorg baart ons ook zorgen, vooral omdat Assen 
koploper blijft in jeugdzorg. Waarom hebben jongeren in Assen nog steeds 
meer zorg nodig dan elders in Drenthe? Hoe gaat het college dit ombuigen? We 
horen het graag. 

 

We zijn blij met de wijkgerichte aanpak in Pittelo en de Lariks, maar hoe zit het 
met andere wijken? Hoe betrekken we kwetsbare, minder mobiele ouderen 
hierbij? Zij komen niet automatisch af op ontmoetingsplekken maar blijven 
gemakkelijk thuis zitten en daarmee onder de radar. Veel ouderen geven ook 
aan zich eenzaam te voelen, reden te meer om hier mee aan de slag te gaan. 

 

De energietransitie begint een zorgelijk dossier te worden en het wispelturige 
Haagse beleid helpt hier niet bij. Proeftuin De Lariks wordt noodgedwongen 
uitgebreid omdat er onder de bewoners weinig draagvlak  was en aquathermie 
uit de Vaart ongeschikt bleek. Goed isoleren is voor veel inwoners de kortste 
klap om snel tot een lager verbruik te komen. Verdere ontwikkelingen zullen 
met het oog op de kosten voor de bewoners en de toekomstige gemeentelijke 
begrotingen weloverwogen genomen moeten worden. 

 

Het viel ons op dat de bewoners van onze gemeente de in februari geopende 
energieloktetten nog niet echt weten te vinden. Uit de beantwoording van de 
technische vragen van ASSEN CENTRAAL bleek dat ongeveer 80% van de 350 
vragen digitaal binnen kwam en slechts 70 vragen op locatie zijn gesteld. Dat 
zijn  ongeveer 2 vragen per week voorzitter.  We horen graag van het college 
hoe zij dit wil verbeteren en of dat dit gevolgen kan gaan hebben voor de 
energieloketten. 

 

 

 



Dan nog over de financiën voorzitter. Hoewel de gemeente Assen er 
momenteel goed voor staat, pakken donkere wolken zich samen. Deze 
begroting is nog sluitend maar dat lijkt wel voor het laatst te zijn als het kabinet 
niet bijspringt. In het licht van de hoge kosten van de jeugdzorg en de WMO is 
dat zorgwekkend.  Daarom is het goed dat het college nu onderzoekt waarom 
we jaarlijks veel meer geld overhouden dan begroot. Scherper aan de wind 
varen noemen we dat. Goed dat dat gebeurt want als blijkt dat we ieder jaar 
ten onrechte te veel begroten laten we geld liggen waarmee we onze inwoners 
wellicht hadden kunnen helpen. 

 

Bij de presentatie van de begroting bleek dat het college ook oog heeft voor de 
kosten van de bedrijfsvoering. Het was onze fractie ook al opgevallen dat die 
kosten de laatste 3 jaar fors zijn gestegen, ondanks de toegenomen 
digitalisering. Die digitalisering is wat ons betreft een logische ontwikkeling, 
maar er is ook een groep oudere inwoners die niet zo digitaal-vaardig is. 
Persoonlijk contact moet wat ons betreft daarom mogelijk blijven. Het zou 
mooi zijn als de gemeente de regie pakt in de samenwerking met partijen als de 
bibliotheek en zorgaanbieders en in elke wijk een plek creeert waar mensen 
met hun vragen terecht kunnen.  

 

 

Voorzitter, tot slot. De fractie van ASSEN CENTRAAL is blij met de verlenging 
van het veiligheidsrisicogebied in de binnenstad omdat het gevoel van 
veiligheid daarmee verhoogd wordt. Maar hoe zit het met de wijken? ASSEN 
CENTRAAL ontvangt in toenemende mate signalen van overlast wat zich 
vertaald in een gevoel van onveiligheid. Het gaat daarbij met name om 
geluidsoverlast door vuurwerk en brommers en hinder van fatbikes. Herkent 
het college dit en zo ja, wat denkt zij hier aan te kunnen doen? 

 

Tot zover. 

 


